
 

 Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 12 25 

 

     P R O T O K Ó Ł   Nr  V/2007  

SESJI   RADY  GMINY  USTKA 

 
odbytej w dniu  22 marca  2007 r  w  sali sesyjnej  

URZĘDU  GMINY  USTKA 

 

                 Przewodniczący Rady Gminy – Waldemar  Gąsiorski otworzył  
V obrady Sesji. Po powitaniu  radnych, sołtysów  , zaproszonych gości , 
Pana Wójt a i  pracowników Urzędu  Gminy oświadczył , iŜ zgodnie z listą 
obecności  w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych .  

 
Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 
Lista obecności gości zaproszonych stanowi zał. Nr 3 do protokołu. 
 

 
Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego 

wcześniej wszystkim radnym , Przewodniczący Rady Gminy Waldemar 
Gąsiorski  wniósł autopoprawki tj.  

 
1. w pkt 5 zdjąć  p.pkt 25) o brzmieniu : „powołanie stałych  Komisji  
Rady Gminy Ustka”. Uzasadniam  autopoprawkę do  porządku obrad .  
W dniu 21 marca 2007 w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Pomorskiego została opublikowana uchwała w sprawie  zmiany 
Uchwały  Nr III/22/2006  Rady  Gminy  Ustka  z  dnia 22 grudnia 2006 r.  
w  sprawie  zmiany   Statutu   Gminy   Ustka,  która   wchodzi   w   Ŝycie  
po  upływie  14  dni  od  ogłoszenia w niniejszym Dzienniku. W związku  
z  powyŜszym  przedmiotowa  uchwała  nie  moŜe  być  dzisiaj   podjęta   
z  uwagi na niezgodność z prawem.  
Wobec  powyŜszego  ustalam  wstępny termin następnej Sesji na dzień  
6 kwietnia 2007 r.  
 
2. w miejsce p.pkt 25) wprowadzić zapis o brzmieniu: „upowaŜnienia 
Przewodniczącego Rady Gminy do dokonywania wszelkich czynności 
w  imieniu  Rady  Gminy  Ustka w sprawach z zakresu realizacji ustawy  
z dnia 18 października 2006 r. o ujawnianiu informacji o dokumentach  
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organów bezpieczeństwa państwa z lat 1944 – 1990 oraz treści tych 
dokumentów wobec osób pełniących funkcje publiczne podlegających 
Radzie” 
 
3. w miejsce pkt. 6 wprowadzić zapis o brzmieniu: „Przyjęcie 
sprawozdań Komisji z działalności za rok 2006”. 
 
4. Pozostałe punkty porządku obrad zmieniają kolejność. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem do radnych 
czy mają  propozycje do przedstawionego porządku obrad. 

 
W związku z   brakiem   uwag do porządku obrad,  

Przewodniczący   Rady   Gminy  Waldemar Gąsiorski przystąpił    
do realizacji następującego  porządku obrad.  

 
Porządek obrad: 

 
1. Sprawy regulaminowe: 

  a/ otwarcie sesji, 
b/ zatwierdzenie prawomocności obrad, 
c/ przedstawienie porządku obrad, 
d/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 
2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
 3. Interpelacje i zapytania. 
 
 4. Powołanie Skarbnika Gminy Ustka. 

- podjęcie uchwały 
 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) uchylenia uchwał, 
2) ustalenia wysokości diety dla Radnych Rady Gminy Ustka, 
3) ustalenia diet dla przewodniczących organów wykonawczych 

jednostek pomocniczych gminy, 
4) ustalenia kwotowego limitu rozmów telefonicznych dla Wójta 

Gminy Ustka, 
5) ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej 

kategorii zaszeregowania oraz akceptacji wartości jednego 
punktu w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Ustce, 
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6) określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy 
społecznej, będących w zakresie zadań własnych gminy, 

7) przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 
usługi opiekuńcze, 

8) przekazania Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Ustce 
prowadzenia spraw z zakresu dodatków mieszkaniowych oraz 
udzielenia Kierownikowi Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Ustce upowaŜnienia do wydawania decyzji administracyjnych, 

9) przystąpienia Gminy Ustka do Fundacji Partnerstwo Dorzecza 
Słupi, 

10) udzielenia      pomocy      finansowej      Powiatowi      Słupskiemu  
na modernizację drogi powiatowej Nr 1112 G Ustka – Gąbino, 

11) zawarcia aneksu do porozumienia międzygminnego z dnia 
30.12.2005 r z Gminą Miejską Ustka w sprawie przekazania 
zadania polegającego na zaspokojeniu zbiorowych potrzeb 
wspólnoty   w   zakresie   oczyszczania    ścieków    komunalnych  
z obszaru aglomeracji w Krajowym Programie Oczyszczania 
Ścieków  Komunalnych (realizacja wspólnej inwestycji 
pn.„Rozbudowa oczyszczalni ścieków w Ustce wraz z kolektorami 
przerzutowymi”), 

12) poręczenia   poŜyczki   dla   Wodociągów   Ustka   spółka    z o.o.  
z siedzibą w Ustce, 

13) zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie   lub   roboty   budowlane   przy zabytku wpisanym   
do rejestru zabytków, 

14) nadania nazwy ulicy w miejscowości Bałamątek , obręb Objazda, 
15) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru 
połoŜonego w obrębie geodezyjnym Niestkowo w gminie Ustka, 

16) przystąpienia do zmiany planu pn. :”Zmiana Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego części obszaru wsi 
Przewłoka w gminie Ustka Jednostka Przestrzenna Nr 1”, 

17) upowaŜnienia      Przewodniczącego       Rady     Gminy      Ustka  
do   udzielania   odpowiedzi   w   imieniu    Rady    Gminy    Ustka  
w sprawach dotyczących wniosków  uchylenie podjętych uchwał 
dotyczących Parku Wiatrowego Duninowo, Pęplino oraz Parku 
Wiatrowego Nr 2 MoŜdŜanowo – Starkowo, 

18) upowaŜnienia Wójta Gminy Ustka do reprezentowania Rady 
Gminy   Ustka   przed   Wojewódzkim   Sądem  Administracyjnym  
w Gdańsku, 
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19) określenia rodzajów wyróŜnień i wysokości nagród za wysokie 
wyniki   sportowe    we    współzawodnictwie    międzynarodowym  
lub krajowym, oraz szczegółowych zasad i trybu                         
ich przyznawania, 

20) Gminnego Programu Profilaktyki Problemów Alkoholowych na rok 
2007, 

21) Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2007,  
22) zmian w budŜecie Gminy Ustka na 2007 rok, 
23) uchylenia uchwały zatwierdzającej taryfy za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków, 
24) w spr. uchylenia uchwały Nr XXXVII/378/2006 rok Rady  Gminy 

Ustka z dnia 29 sierpnia 2006 roku w sprawie zawarcia 
porozumienia pomiędzy Gminą Ustka, a Gminą Smołdzino 
dotyczącego odbioru ścieków sanitarnych z miejscowości 
Komnino przez system kanalizacji sanitarnej zlewni oczyszczalni 
ścieków w Rowach na terenie gminy Ustka, 

25) upowaŜnienia Przewodniczącego Rady Gminy do dokonywania 
wszelkich   czynności   w   imieniu Rady Gminy Ustka w sprawach  
z   zakresu   realizacji   ustawy   z   dnia   18  października 2006 r.  
o ujawnianiu informacji o dokumentach organów bezpieczeństwa 
państwa z lat 1944 – 1990 oraz treści tych dokumentów wobec 
osób pełniących funkcje publiczne podlegających Radzie, 

 
6. Przyjęcie sprawozdań Komisji z działalności za rok 2006. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 

8. Wolne wnioski i informacje.  

9. Zakończenie obrad. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, Ŝe do dnia 
dzisiejszego nie wpłynęły Ŝadne uwagi do protokołu z ostatniej 

Sesji w związku z tym poddał pod głosowanie : 
 
 

Protokół  Nr IV/2006  Sesji  Rady  Gminy  Ustka  odbytej  w dniu 
30 stycznia  2007 r. 
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Głosowało  - 15 
 

Za    - 15  
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie    przyjęła 
Protokół Nr IV/2007 z dnia  30 stycznia 200 7 r. 

  
 

 
Ad. 2.  W dalszej części obrad Przewodniczący Rady Gminy udzielił 

głosu  Panu Krzysztofowi Wysokiemu Zastępcy Wójt a  , który 
przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym obejmującym okres działalności urzędu      
od dnia  30 stycznia 2007   do dnia 21 marca 200 7. 

 Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił               
się z zapytaniem czy są pytania do Pana Wójt a w zakresie 
przedstawionego sprawozdania. 

 
 

W związku z brakiem zapytań kierowanych do Pana Wójt a 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie: 

 
 

- Sprawozdanie Wójta z dz iałalności w okresie 
międzysesyjnym obejmującym okres działalności urzędu      
od dnia 30 stycznia 200 7   do 21 marca 200 7. 

 

Głosowało  - 15 
 

Za    - 15  
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 



 
- 6 – 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie    przyjęła 
Sprawozdanie Wójta z działalności urzędu w okresie 
międzysesyjnym. 

 
 

Ad. 3.     Interpelacje i zapytania.  
 
 

    W przedmiocie sprawy głos zabrali:  
 
 

Radny Henryk Tomaszewski 
- złoŜył pisemną interpelację w zakresie : 
1. – nieprawidłowości związanych  z realizacją inwestycji  na działce 44/64  
„BETA-STYL” nie usunięto do dnia dzisiejszego. Na terenie                    
tym jest  potęŜna hałda gruzu, a obok nielegalne wysypisko „cuchnących” 
śmieci. Jak to się ma do hasła „środowisko przyjazne człowiekowi”. Niektórzy    
właściciele    domów    z    osiedla    Przewłoka    IV    myślą     o   sprzedaŜy   
domów.   UwaŜają,  Ŝe   gmina ich lekcewaŜy i pozostawia bez wsparcia         
w staraniach o estetyczny wygląd osiedla.  

 

Treść w/w interpelacji stanowi zał. Nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

 
Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
1. – dobrze się stało, Ŝe chodnik po kanalizacji  w Charnowie został naprawiony. 

Natomiast chodnik ten został źle naprawiony. Koło sklepu ktoś  wjechał 
samochodem,  co  spowodowało  załamanie  chodnika. Jest to nie chodnik,      
a częściowo parking, na który wjeŜdŜają samochody.  
W związku z powyŜszym teren ten powinien być wyłoŜony nie tylko jako 
chodnik dla ludzi lecz równieŜ jako parking, gdzie mogłyby przyjeŜdŜać 
samochody. UwaŜam, Ŝe niezbędnym jest zobowiązanie wykonawcy       
do usunięcia tych usterek i naprawy w najszybszym czasie  . 
 

2. – na odcinku drogi wojewódzkiej w kierunku Charnowa – pobocza mają 
duŜe wyrwy. Niezbędnym jest by właściciel tej drogi dokonał drobnych 
napraw i wyrównał pobocza. 
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Radny Andrzej Zawada 
1.  -  zwracam się z zapytaniem do Pana Wice wójta. Na Komisji Rewizyjnej      

był przedstawiony fax wyjaśniający w spr. projektu sieci wodociągowej działek 
budowlanych zadania „Przewłoka IV” lecz nie było podpisu.  
Na   Komisji   poinformowano,  Ŝe  do  Sesji   będzie  pismo z podpisem. 
Zapytuję, czy wpłynęło do Urzędu podpisane pismo w tej sprawie.  

 
 

Radny Wiesław Kurowski 
1. - na drodze Gałęziowo – Duninowo i Duninowo – Pęplino  są duŜe wyrwy    
na    poboczach.   Ustawić    tablice   ostrzegawcze   „wyrwy na drodze”. 

 
 

Halina Lempek Wiceprzewodnicząca Rady Gminy 
1. – dokonać  przycinki  drzew  na  drodze  z Objazdy do Rowów z uwagi     

na to , iŜ kończy się okres ochronny. 
 

2. - w  wieloletnim   planie   inwestycyjnym   nie   jest   ujęte   oświetlenie    
na Bałamątku, a sprawa dotyczy zamontowania 4 lamp.  

Wnioski w tej sprawie były składane od 2001 r. 
 
 

Radny Marian Korbiel  
1. - uzupełnić ubytki na drodze w m. Dominek – Gąbino i Gąbino – Objazda. 

 
 

Anna Turowska Sołtys wsi Machowino 
1. – przy rozwoŜeniu kruszywa, proszę by do Machowina przyjechała osoba        

z gminy , która jest odpowiedzialna za stan dróg gminnych celem  stwierdzenia 
faktycznego zapotrzebowania na tłuczeń.  Na Kolonię Wschodnią został 
przywieziony za  gruby  tłuczeń, który  rozplantowano.  Obecnie nie ma śladu, 
Ŝe były uzupełniane ubytki na drodze.  
Po dostarczeniu tłucznia proszę o równiarkę by ubić rozplantowany 
tłuczeń. 
 

2. – ponownie  proszę  by  Urząd  Gminy  wystąpił z wnioskiem do Starostwa       
o wyrównanie wysokich poboczy na drodze od młyna (starej giełdy)        
w kierunku do Wytowna. 

 
3. – w wieloletnim planie inwestycyjnym zadania z Machowina zostały przełoŜone 

na rok 2009 . Co ja mam powiedzieć na zebraniu mieszkańcom.  
Proszę o pisemną odpowiedź w sprawie kładki na rz. Słupi celem 
przekazania informacji mieszkańcom. 
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Bogdan Sikorski Sołtys wsi Grabno - Zimowiska 
1. – sprawa przebudowy drogi gminnej z dwoma zjazdami w m. Grabno.    

Na wykonanie trzeciego zjazdu  z drogi wojewódzkiej Nr 210 do Grabna miały 
być zabezpieczone środki finansowe w budŜecie gminy .  
Okazało się, Ŝe zadanie to  nie zostało  ujęte  w projekcie . W momencie 
podpisania umowy z wykonawcą pominięto wykonanie jednego zjazdu. Wieś 
czekała 60 lat na przebudowę tej drogi i teraz będzie znowu czekać tyle lat     
na wykonanie tego zjazdu.  
Apeluję do radnych o zajęcie się tą sprawą, poniewaŜ jak wykonawca opuści 
teren budowy to zadanie to nie będzie realizowane. 

 
 

Barbara Molenda  Sołtys wsi Lędowo 
1. – zgłosiła problem drogi Lędowo – Modła do jednostki wojskowej , która 
jest w bardzo złym stanie. Mieszkańcy pytają do kogo naleŜy składać 
rachunki za naprawy samochodów – do Gminy czy do Starostwa. 

 
 

Ryszard Molenda Sołtys wsi Dębina 
1.- sprawa wieloletniego planu inwestycyjnego na lata 2007 – 2013 
dotycząca  Dębiny. Po  co  było  składać   wnioski,  organizować zebrania         
z  udziałem  władz  gminy ,  gdy  w  tym  roku  nie  będą  realizowane  zejścia na 
plaŜę. Realizację tych zejść ujęto na lata 2008 – 2009. 
Drogi    gminne  do   nowowydzielonych  działek, sprzedanych przez gminę       
są w „opłakanym stanie”. Nic się nie robi w Dębinie i z wieloletniego planu 
inwestycyjnego wynika, Ŝe nic się robić nie będzie. 

 
2. – na działce Pana /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5. ust. 2 ustawy o dostępie        

do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby /  jest wysypisko, 
 

3. – zainstalować 2 lampy na ul. Gorzelnianej . 
 

 

Halina Smalcerz Sołtys wsi Charnowo 
1. -  droga   do   szkoły   w   Charnowie   i   dojazd   do   stacji   kolejowej     
są  w bardzo złym stanie. 

 
   

Ad. 4. Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski przedstawił: 
 

 
- proj. uchwały  w spr. powołania Skarbnika  Gminy Ustka . 
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Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji        
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały ; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały ; 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały ; 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały ; 

 
Przewodniczący    Rady    Gminy    Waldemar     Gąsiorski   zwrócił             
się z zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
 

W   związku    z   brakiem   zapytań   Przewodniczący   Rady   poddał        
pod głosowanie wyŜej wymieniony proj. uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr V/28/2007 stanowiącą zał. Nr 6 do niniejszego 
protokołu. 

 
 
Ad. 5. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  następujące 

projekty uchwał: 
 

 
- proj. uchw ały w spr uchylenia uchwał. 
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Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji        
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały ; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały;  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały ; 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie powyŜszy proj. uchwały;  

 
  

Przewodniczący     Rady    Gminy    Waldemar    Gąsiorski     zwrócił           
się z zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
W    związku    z    brakiem    zapytań    Przewodniczący   Rady   poddał     
pod głosowanie wyŜej wymieniony proj. uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie   podjęła 

Uchwałę Nr V/29/2007 stanowiącą zał. Nr 7 do niniejszego 
protokołu. 

 
 

- projekt   uchwały   w  sprawie  ustalenia wysokości diety    
dla Radnych Rady Gminy Ustka . 
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Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji       
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały w przedstawionej 
wersji; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały ze stawkami: 
Wiceprzewodniczący Rady i Przewodniczący Komisji po 65 % podstawy; 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały ze stawkami      
jak Komisja Edukacji; 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały ze stawkami: 
Wiceprzewodniczący Rady i Przewodniczący Komisji po 65 % podstawy; 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się zapytaniem 
czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady podda pod głosowanie 
wyŜej wymieniony proj. uchwały z następującymi stawkami: 

Wysokość ryczałtu  miesięcznie wynosi: 
a)   dla Przewodniczącego Rady Gminy    -100%   podstawy 
b) dla Wiceprzewodniczących Rady Gminy   -  65 %  podstawy 
c) dla przewodniczących komisji     -  65 %  podstawy 
d) dla radnych, którzy są  członkami Komisji  -  55 %  podstawy 
e) dla radnych, którzy nie są członkami Ŝadnej komisji -  40 %  podstawy 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  1 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów 

podjęła   Uchwałę   Nr  V/30/2007  stanowiącą    zał.  Nr   8     
do niniejszego protokołu. 
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- proj. uchwały w spr. ustalenia diet dla przewodniczących 
organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy . 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji       
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  w/w proj. uchwały; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały;  

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały;  

 
 

Przewodniczący   Rady    Gminy    Waldemar    Gąsiorski    zwrócił              
się z zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony proj. uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 

Uchwałę Nr V/31/2007 stanowiącą zał. Nr 9 do niniejszego 
protokołu. 

 
 

- proj. uchwały w spr. ustalenia kwotowego limitu rozmów 
telefonicznych dla Wójta Gminy Ustka . 
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Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji        
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  w/w proj. uchwały; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały;  

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały.;  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się  z zapytaniem 
czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony proj. uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę    Nr   V/32/2007    stanowiącą    zał.    Nr  10             

do niniejszego protokołu. 
 

 
- proj. uchwały w sprawie ustalenia najniŜszego 
wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii 
zaszeregowania   oraz   akcep tacji wartości jednego punktu     
w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Ustce. 
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Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji        
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  w/w proj. uchwały; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały;  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił  się z zapytaniem 
czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony proj. uchwały: 

 
 

Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę    Nr   V/33/2007    stanow iącą    zał.    Nr  11                 

do niniejszego protokołu. 
 
 

- proj. uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków 
na świadczenia z pomocy społecznej, będących w zakresie 
zadań własnych gminy. 
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Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji        
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji: 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  w/w proj. uchwały; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały;  

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały; 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił  się z zapytaniem 
czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony proj. uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę    Nr   V/34/2007    stanowiącą    zał.    Nr  12               

do niniejszego protokołu. 
 

 
- proj. uchwały w sprawie przyznawania i odpłatności             
za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze. 
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Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji        
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji: 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały;  

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały;  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił  się z zapytaniem 
czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony proj. uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę    Nr   V/35/2007    stanowiącą    zał.    Nr  13              
do niniejszego protokołu. 

 
 

- proj. uchwały w sprawie przekazania Gminnemu Ośrodkowi 
Pomocy Społecznej w Ustce prowadzenia spraw z zakresu 
dodatków mieszkaniowych oraz udzielenia Kierownikow i 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ustce 
upowaŜnienia do wydawania decyzji administracyjnych . 
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Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji        
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji: 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  ; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ; 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił  się z zapytaniem 
czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony proj. uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę    Nr   V/36/2007    stanowiącą    zał.    Nr  14              
do niniejszego protokołu. 

 
 

- proj. uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Ustka              
do Fundacji Partnerstwo Dorzecza Słupi. 
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Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji       
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji: 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił  się z zapytaniem 
czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony proj. uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę    Nr   V/37/2007    stanowiącą    zał.    Nr  15              
do niniejszego protokołu. 

 
 

- proj. uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Słupskiemu na modernizację drogi powiatowej     
Nr 1112 G Ustka – Gąbino. 
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Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji       
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały;  

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały;  

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił  się z zapytaniem 
czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony proj. uchwały: 
 

Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  1 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów  

podjęła Uchwałę    Nr   V/38/2006    stanowiącą   zał.    Nr 16    
do niniejszego protokołu. 

 
 

- proj. uchwały w sprawie zawarcia aneksu    do porozumienia 
międzygminnego z dnia 30.12.2005 r  z Gminą Miejską Ustka  
w sprawie przekazania zadania polegającego na zaspokojeniu 
zbiorowych potrzeb wspólnoty w zakresie oczyszczani a  
ścieków komunalnych z obszaru aglomeracji w Krajowym 
Programie Oczyszczania Ścieków  Komunalnych (realizacja 
wspólnej inwestycji pn. „Rozbudowa oczyszczalni ścieków     
w Ustce wraz z kolektorami przerzutowymi”) . 



 
- 20 – 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji       
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji: 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  w/w proj. uchwały; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały; 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił  się z zapytaniem 
czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony proj. uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę    Nr   V/39/2007    stanowiącą    zał.    Nr  17             
do niniejszego protokołu. 

 
 

- proj. uchwały w sprawie poręczenia poŜyczki                       
dla Wodociągów Ustka spółka z o.o. z siedzibą w Ustce. 
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Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji        
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji: 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił  się z zapytaniem 
czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony proj. uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę    Nr   V/40/2007    stanowiącą    zał.    Nr  18              
do niniejszego protokołu. 

 
 

- proj. uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowla ne     
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków . 
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Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji        
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  w/w proj. uchwały; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały;  

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały;  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił  się z zapytaniem 
czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony proj. uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę    Nr   V/41/2007    stanowiącą    zał.    Nr  19              
do niniejszego protokołu. 

 
 

- proj. uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy                          
w miejscowości Bałamątek , obręb Objazda. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji        
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił  się z zapytaniem 
czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony proj. uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę    Nr   V/42/2007    stanowiącą    zał.    Nr  20              
do niniejszego protokołu. 

 
 

- proj. uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego         
dla części obszaru połoŜonego w obrębie geodezyjnym 
Niestkowo w gminie Ustka . 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji        
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji: 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  w/w proj. uchwały; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie .  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały;  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił  się z zapytaniem 
czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony proj. uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę    Nr   V/43/2007    stanowiącą    zał.    Nr  21              
do niniejszego protokołu. 

 
 

- proj. uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany planu        
pn.: „Zmiana Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego części obszaru wsi Przewłoka w gminie Ustka 
Jednostka Przestrzenna Nr 1” . 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji           
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały ; 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały;  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił   się z zapytaniem 
czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
 

Radny Andrzej Zawada 
- w uzasadnieniu do uchwały brak jest analizy skutków finansowych       
czego wymaga  Statut. Powinniśmy wiedzieć jakiego rzędu będą to skutki 
negatywne czy pozytywne . Skutki pozytywne będą jeŜeli działki szybciej 
się sprzeda. Skutki negatywne mogą wystąpić , jeŜeli  zmienimy funkcję 
planu poniewaŜ inna stawka o wiele mniejsza jest od funkcji mieszkalnej 
i zdecydowanie wyŜsza od funkcji  usługowej ( na górze mieszkalna,       
a na dole usługowa). Moim zdaniem naleŜałoby dopuścić zmianę planu 
na zabudowę mieszkaniową z towarzyszącymi usługami . Wówczas  
zainteresowanie tymi działkami byłoby o wiele  większe , a wpływy        
do budŜetu  z tytułu podatków wg obowiązujących stawek byłyby          
od 80 do 90 tyś zł rocznie. 
W uzasadnieniu jest informacja , Ŝe działki te były ogłoszone dwukrotnie 
w przetargu i nie znaleziono nabywcy. Owszem był II przetarg                
na wszystkie działki . Natomiast w I przetargu było wystawionych      
tylko 8 tych działek. Pozostałych kilkanaście działek nigdy                     
nie było wystawionych do  przetargu. 
Proponuję, Ŝe jeŜeli jest taka moŜliwość , to przegłosować uchwałę          
z zapisem, zamiany  funkcji  w planie na usługowo – mieszkalną. 
Natomiast, jeŜeli nie ma takiej moŜliwości, to apeluję do radnych               
o odrzucenie tej uchwały w dniu dzisiejszym  i zwołania Sesji 
nadzwyczajnej , a do tego czasu  przygotować skutki  finansowe. 
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Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- zwrócił się do Zastępcy Wójta czy ktoś z Urzędu udzieli odpowiedzi    
w przedmiotowej sprawie. 
 
Krzysztof Wysocki  - Zastępca Wójta 
- problem ten jest mi znany, lecz opierałem się na sprawozdaniu Pani 
Wójt, która powiedziała, Ŝe nie było zainteresowania tymi działkami. 
Pani Wójt , jako mieszkanka tego osiedla twierdzi, Ŝe działki te jako 
usługowe nie mają racji bytu poniewaŜ całkiem inne jest zainteresowanie 
mieszkańców tego osiedla. Mieszkańcy prawdopodobnie nie robią 
duŜych zakupów lecz tylko podstawowe w istniejących dwóch sklepikach 
, a większość     z nich  robi duŜe zakupy w mieście. Jest to opinia Pani 
Wójt , a  radni mogą się z nią nie zgodzić . Pani Wójt optowała za tym, by 
była to funkcja mieszkalna z uwagi na popyt na  mieszkania. MoŜna 
dokonać zmiany zapisu   w uchwale, iŜ będzie to funkcja mieszkaniowa z  
nieuciąŜliwymi usługami. 
 
 
Lidia Orłowska Getler Sekretarz Gminy 
- uchwała ta jest tylko zezwalającą na przystąpienie do ewentualnej 
zmiany planu. Sama zmiana planu, to kwestia 8 miesięcy. MoŜna 
wprowadzić  zapis o zabudowie mieszkaniowej z dopuszczeniem funkcji 
usługowych nieuciąŜliwych. 
 
 
Radny Andrzej Zawada 
- nie neguję tego co powiedziała Pani Wójt, ale nie zgodziłbym               
się z takim załoŜeniem, Ŝe ma być zabudowa mieszkalna, ludzie będą 
tylko wypoczywać . Cały czas poruszamy się wg załoŜeń gminy                 
i inwestorów, Ŝe na tym osiedlu w przyszłości docelowo będzie 
zamieszkiwało 20 tyś ludzi. Nie zamykajmy tym ludziom moŜliwości,       
a atrakcyjność tego terenu będzie tym większa,  jak będzie funkcja 
mieszkalna  i takŜe usługowa. 
 
 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- zwrócił się do radnego Andrzeja Zawady o sprecyzowanie wniosku. 
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Radny Andrzej Zawada 
- wnoszę by w dniu dzisiejszym odrzucić tę uchwałę i przyjąć ją pod obrady 
Rady w dniu 06 kwietnia 2007 r. Brak jest analizy skutków finansowych 
zgodnie ze Statutem Gminy.  
Natomiast jeŜeli wniosek ten zostanie odrzucony, to proszę                       
o przegłosowanie uchwały dopuszczającej funkcję mieszkaniowo usługową  

 
 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- zwrócił się do Radcy Prawnego z zapytaniem, czy odrzucenie               
tej uchwały na dzisiejszej sesji nie spowoduje tego, Ŝe nie będzie moŜna 
wprowadzić jej  pod obrady Rady w dniu 06 kwietnia. 
 
 
Monika Rubaj - Królikowska  Radca Prawny 
- jeŜeli ta uchwała nie zostanie przegłosowana , to nic się nie stanie. 
Proponuję nie glosować nad tą uchwałą 
 Natomiast w sprawie przegłosowania uchwały z zapisem proponowanym 
przez radnego, to  w tej sprawie powinien się wypowiedzieć pracownik 
merytoryczny.  
 
Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- zmiana tego planu,  to głównie zmiana struktury zabudowy tego rynku. 
Teraz rynek ten jakby przestał istnieć. Powstaną działki o innym 
charakterze, niskiej zabudowie  a nie wysokiej, co przewidywał plan 
pierwotny. Nad sprawą naleŜałoby się zastanowić. W planie tym mówiło 
się równieŜ o zaopatrzeniu w wodę. JeŜeli Pani Radczyni mówi,              
Ŝe nie ma Ŝadnych skutków  i  moŜliwości podjęcia decyzji                      
za dwa tygodnie , to proponowałbym zastanowić się czy jest sens,           
by dzisiaj głosować nad tą uchwałą .  
 
 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- nie moŜemy wycofać tej uchwały  z porządku obrad, poniewaŜ była 
dyskusja w tej sprawie. W związku z tym , iŜ są niezgodności ze Statutem 
Gminy  i nieobecnością Pani Wójt na dzisiejszej Sesji, proponuję 
przełoŜyć przedmiotowy projekt uchwały na Sesję  w dniu 06 kwietnia br. 
Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o 
treści: 
- projekt uchwały przełoŜyć na Sesję w dniu 06 kwietnia 2007 r. 
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Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek.  

 
 

- proj. uchwały w spawie upowaŜnienia Przewodniczącego 
Rady Gminy Ustka do udzielania odpowiedzi w imieniu  Rady 
Gminy Ustka w sprawach dotyczących wniosków  uchylenie 
podjętych uchwał dotyczących Parku Wiatrowego Duninowo, 
Pęplino oraz Parku Wiatrowego Nr 2 MoŜdŜanowo - Starkowo  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji        
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji: 

 

 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ; 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały;  

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały;  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił  się z zapytaniem 
czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony proj. uchwały: 
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Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę    Nr   V/44/2007    stanowiącą    zał.    Nr  22                
do niniejszego protokołu. 

 
 

- proj. uchwały w sprawie upowaŜnienia Wójta Gminy Ustka 
do reprezentowania Rady Gminy Ustka przed Wojewódzk im 
Sądem Administracyjnym w Gdańsku 

 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji        
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji: 

 

 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie;  

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił  się z zapytaniem 
czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 
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W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony proj. uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę    Nr   V/45/2007    stanowiącą    zał.    Nr  23                

do niniejszego protokołu. 
 
 

- proj. uchwały w sprawie określenia rodzajów wyróŜnień          
i wysokości nagród za wysokie wyniki sportowe                     
we współzawodnictwie międzynarodowym lub krajowym,      
oraz szczegółowych zasad i trybu ich przyznawania. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji        
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji: 

 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  ; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały;  

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ; 

 
 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- Komisje wnosiły o wykreślenie  zapisu w § 1 o brzmieniu: 
„nieposiadających licencji zawodnika”. Zwracam się do Radcy Prawnego 
o wyjaśnienie tej sprawy. 
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Monika Rubaj – Królikowska Radca Prawny 
- nie ma moŜliwości podjęcia uchwały z wykreśleniem zapisu 
„nieposiadających licencji zawodnika” z  tego względu, gdyŜ art. 28 pkt 1 
ustawy o kulturze fizycznej mówi wprost „zawodnikom nieposiadającym 
licencji zawodnika, którzy osiągnęli wysokie wyniki sportowe                
we współzawodnictwie międzynarodowym lub krajowym, mogą            
być przyznawane wyróŜnienia i nagrody ze środków budŜetu państwa         
i budŜetu jednostki samorządu terytorialnego”. Natomiast inni zawodnicy 
mogą otrzymywać nagrody i wyróŜnienia określone regulaminem 
przyznawania nagród i wyróŜnień. Nie moŜna podjąć uchwały innej        
niŜ przewiduje ustawa. 
 
Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- jest to trochę  niezrozumiałe, poniewaŜ dzisiaj jednoznacznie 
dowiadujemy się o innym zdaniu. Naszym celem było udzielenie  pomocy 
wybitnym zawodnikom, a z tego wynika, Ŝe pomocy moŜemy udzielać 
tylko wybitnym zawodowcom. 
 
 
Radny Andrzej Zawada 
- na Komisji prosiłem Panią Sekretarz , aby sprawdzić w innych 
samorządach, gdzie takie sprawy miały juŜ miejsce. Ustawa zabrania    
tak jak powiedziała Pani Radczyni. Miałbym apel by proj. uchwały          
o stypendiach przygotować jak najszybciej.  
 

 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- ustosunkuję się do wypowiedzi radnego Bogdana śabińskiego.           
Jest w przygotowaniu proj. uchwały o stypendiach, które będą 
przyznawane dla uzdolnionych uczniów  i w najbliŜszym czasie zostanie 
wprowadzony pod obrady Rady. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił  się z zapytaniem 
czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony proj. uchwały: 
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Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę    Nr   V/46/2007    stanowiącą    zał.    Nr  24                
do niniejszego protokołu. 

 
 
 

- proj. uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 
Problemów Alkoholowych na rok 2007 . 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji        
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji: 

 

 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  w/w proj. uchwały; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ; 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie;  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił  się z zapytaniem 
czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony proj. uchwały: 
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Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę    Nr   V/47/2007    stanowiącą    zał.    Nr  25                
do niniejszego protokołu. 

 
 
 

- proj. uchwały w sprawie Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2007.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji        
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji: 

 

 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  w/w proj. uchwały; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  proj. uchwały;  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały;  

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały;  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił  się z zapytaniem 
czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony proj. uchwały: 
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Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę    Nr   V/48/2007    stanowiącą    zał.    Nr  26                
do niniejszego protokołu. 

 
 

- proj. uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy Ustka      
na 2007 rok . 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji        
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji: 

 

 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały;  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił  się z zapytaniem 
czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony proj. uchwały: 
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Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę    Nr   V/49/2007    stanowiącą    zał.    Nr  27                
do niniejszego protokołu. 

 
 

- proj. uchwały w sprawie uchylenia uchwały zatwierdzającej 
taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków . 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji        
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji: 

 

 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił  się z zapytaniem 
czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony proj. uchwały: 

 
 



- 36 – 
 

Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę    Nr   V/50/2007    stanowiącą    zał.    Nr  27                
do niniejszego protokołu. 

 
 

- proj. uchwały w sprawie uchylenia uchwały                            
Nr XXXVII/378/2006 rok Rady  Gminy Ustka z dnia 29 sierpnia 
2006 roku w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą 
Ustka, a Gminą Smołdzino dotyczącego odbioru ścieków 
sanitarnych z miejscowości Komnino przez system kanalizacji 
sanitarnej zlewni oczyszczalni ścieków w Rowach na terenie 
gminy Ustka . 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji        
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 

 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił  się z zapytaniem 
czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 
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W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony proj. uchwały: 

 
 

Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę    Nr   V/51/2007    stanowiącą    zał.    Nr  29                
do niniejszego protokołu. 

 
 

- proj. uchwały w sprawie upowaŜnienia Przewodniczącego 
Rady Gminy do dokon ywania wszelkich czynności w imieniu 
Rady Gminy Ustka w sprawach z zakresu realizacji us tawy      
z dnia 18 października 2006 r. o ujawnianiu informacji               
o dokumentach organów bezpieczeństwa państwa z lat      
1944 – 1990 oraz treści tych dokumentów wobec osób 
pełniących funkcje publiczne podlegających Radzie. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji        
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji: 

 

 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Marian Korbiel 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ; 

 
Przewodniczący Komisji Edukacji Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie ;  

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały; 
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Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił  się z zapytaniem 
czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały. 

   
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wyŜej wymieniony proj. uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 

Uchwałę    Nr   V/52/2007    stanowiącą    zał.    Nr  30                
do niniejszego protokołu. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 20 min przerwę w obradach Rady          
tj. od godz. 11 10 do godz. 11 40. 
 
Po przerwie Rada wznowiła obrady realizując dalszy porządek obrad. 
 
 
 

Ad. 6.     Przyjęcie sprawozdań Komisji z działalności za rok 2006. 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił                    
się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie sprawozdań 
poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 
 Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji Rozwoju… 

 - przedstawił sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego z działalności za rok 2006 
zgodnie z zał. Nr 31 do niniejszego protokołu. 

 
 Rada Gminy przyjęła przez aklamację w/w sprawozdanie. 
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Jolanta Kostka  Przewodnicząca Komisji Edukacji… 
 - przedstawiła sprawozdanie Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Kultury 
Fizycznej, Promocji Gminy, Zdrowia i Pomocy Społecznej z działalności   
za rok 2006 zgodnie z zał. Nr 32 do niniejszego protokołu. 

 
 Rada Gminy przyjęła przez aklamację w/w sprawozdanie. 
 
 

Marian Kor biel  Przewodniczący Komisji Rolnictwa… 
 - przedstawił sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej      
i Ochrony Środowiska z działalności za rok 2006 zgodnie z zał. Nr 33        
do niniejszego protokołu. 

 
 Rada Gminy przyjęła przez aklamację w/w sprawozdanie.  
 
 

Wiesław Kurowski  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
- przedstawił sprawozdanie Komisji Rewizyjnej  z działalności za rok 2006 
zgodnie z zał. Nr 34 do niniejszego protokołu. 

 
 Rada Gminy przyjęła przez aklamację w/w sprawozdanie. 
 
 
 
Ad.7.    Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 

 
 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzielił Pan Krzysztof Wysocki 
– Zastępca Wójta . 

 
 

Odpowiedź na interpelację radnego Henryka Tomaszewskiego 
- złoŜył pisemną interpelację w zakresie : 
1. – nieprawidłowości związanych  z realizacją inwestycji  na działce 44/64  „BETA-
STYL” nie usunięto do dnia dzisiejszego. Na terenie tym jest  potęŜna hałda gruzu,   
a obok nielegalne wysypisko „cuchnących” śmieci.  Jak to się ma do hasła 
„środowisko przyjazne człowiekowi”. Niektórzy    właściciele    domów    z    osiedla    
Przewłoka    IV    myślą   o   sprzedaŜy   domów.   UwaŜają,  Ŝe   gmina                   
ich lekcewaŜy i pozostawia bez wsparcia w staraniach o estetyczny wygląd osiedla.  
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Zgadzam się ze stwierdzeniem radnego, Ŝe zgodnie z ochroną 
środowiska, śmieci przy drodze i na osiedlu być nie powinno. 
Podjęliśmy działania w tej sprawie o uporządkowaniu śmieci                   
z tego rejonu . Działanie to okazało się nieskuteczne  i w związku             
z tym podejmiemy działania bardziej restrykcyjne – prześlemy pismo     
i zaproponujemy ogrodzenie tego terenu jak równieŜ powiadomimy 
Policję. 

 
 

Odpowiedź na zapytanie Bogdana śabińskiego Wiceprzewodniczącego 
Rady Gminy 
1.– dobrze się stało, Ŝe chodnik po kanalizacji  w Charnowie został naprawiony. 
Natomiast chodnik ten został źle naprawiony. Koło sklepu ktoś  wjechał  
samochodem,  co  spowodowało  załamanie  chodnika. Jest to nie chodnik,               
a częściowo parking, na który wjeŜdŜają samochody. W związku z powyŜszym teren 
ten powinien być wyłoŜony nie tylko jako chodnik dla ludzi lecz równieŜ jako parking, 
gdzie mogłyby przyjeŜdŜać samochody. UwaŜam, Ŝe niezbędnym jest zobowiązanie 
wykonawcy do usunięcia tych usterek i naprawy  w najszybszym czasie  . 

 

 
W sprawie chodnika sprawa jest jeszcze nie zakończona,  poniewaŜ 
wykonawca nie zgłosił zakończenia robót. Zajmę się z tym tematem. 

 
 

2.– na odcinku drogi wojewódzkiej w kierunku Charnowa – pobocza mają duŜe 
wyrwy. Niezbędnym jest by właściciel tej drogi dokonał drobnych napraw  i wyrównał 
pobocza. 

 
 

Sprawa drogi Powiatowej  i drogi do szkoły w Charnowie , którą 
zgłaszała Pani Halina Smalcerz Sołtys wsi Charnowo. 
Na spotkaniu Starostwie ustalono realizację wspólnych zadań tj. : 
- most na rz. Słupi; 
- droga do szkoły w Charnowie; 
- wykonanie chodnika do szkoły w Charnowie – realizacja ze środków 
gminy. 

 
 

W sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego , informuję,                     
iŜ jest to projekt do rozpatrzenia. 
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W planie tym jest ujęta kwota 200 tyś. zł,  po 100 tyś zł – Gmina Słupsk 
i Gmina  Ustka na realizację zadania  w 2008 r. – kładki na rz. Słupi.  
Na realizację tego  zadania poszukujemy środków z zewnątrz i zadanie 
to  będzie  połączone przy realizacji ścieŜki rowerowej z Ustki              
do Słupska. Projekt techniczny kładki na rz. Słupi jest opracowany 
przez Gminę Ustka i Gminę Słupsk. 

 
Odpowiedź  na zapytanie radnego Andrzeja Zawady 
1.  -  zwracam się z zapytaniem do Pana Wice wójta. Na Komisji Rewizyjnej            
był przedstawiony fax wyjaśniający w spr. projektu sieci wodociągowej działek 
budowlanych zadania „Przewłoka IV” lecz nie było podpisu. Na   Komisji   
poinformowano,  Ŝe  do  Sesji   będzie  pismo z podpisem. 
Zapytuję, czy wpłynęło do Urzędu podpisane pismo w tej sprawie.  

 

Panie radny jest podpisane pismo w tej sprawie przez Panią /* wyłączenie 
jawności na podstawie art. 5. ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność 

osoby /  Dyrektora Biura Rady Regionalnej Federacji Stowarzyszeń 
Naukowo – Technicznych Naczelnej Organizacji Technicznej                 
w Słupsku. 

   

 
Odpowiedź na interpelację radnego Wiesława Kurowskiego 
1. - na drodze Gałęziowo – Duninowo i Duninowo – Pęplino  są duŜe wyrwy            

na  poboczach.   Ustawić    tablice   ostrzegawcze   „wyrwy na drodze”. 
 

Pan Starosta powiedział, Ŝe będzie interweniował w sprawie wyrwy     
na drodze powiatowej Duninowo – Pęplino. 

 
 

Odpowiedź na interpelację Haliny Lempek Wiceprzewodniczącej Rady 
Gminy 
1. – dokonać  przycinki  drzew  na  drodze  z Objazdy do Rowów z uwagi                

na to , iŜ kończy się okres ochronny. 
 

Nie ma okresu ochronnego na przycinkę gałęzi, którą moŜna 
wykonywać przez cały rok. Wniosek w tej sprawie przekaŜemy             
do Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku celem realizacji. 

 
 

2. - w  wieloletnim   planie   inwestycyjnym   nie   jest   ujęte   oświetlenie                
na Bałamątku, a sprawa dotyczy zamontowania 4 lamp.  
Wnioski w tej sprawie były składane od 2001 r. 
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W wieloletnim planie inwestycyjnym nie jest ujęte oświetlenie 
Bałamątka z uwagi na to, iŜ w planie tym są ujęte duŜe zadania 
inwestycyjne. Oświetlenie to będzie wykonane w tym roku. 

 
 

Odpowiedź na interpelację radnego Mariana Korbiel a 
1.- uzupełnić ubytki na drodze w m. Dominek – Gabino i Gabino – Objazda. 

 
W tej sprawie mogę powiedzieć tylko tyle, Ŝe pan Starosta obiecał         
w pierwszej zająć się  tym zadaniem. 

 
 

Odpowiedź na zapytanie Anny Turowskiej  Sołtys wsi Machowino 
1. – przy rozwoŜeniu kruszywa, proszę by do Machowina przyjechała osoba       
z gminy , która jest odpowiedzialna za stan dróg gminnych celem  stwierdzenia 
faktycznego zapotrzebowania na tłuczeń.  Na Kolonię Wschodnią został 
przywieziony za  gruby  tłuczeń, który  rozplantowano.  Obecnie nie ma śladu,         
Ŝe były uzupełniane ubytki na drodze. Po dostarczeniu tłucznia proszę o równiarkę 
by zawałować rozplantowany tłuczeń. 

 
2. – ponownie  proszę  by  Urząd  Gminy  wystąpił z wnioskiem do Starostwa      
o wyrównanie wysokich poboczy na drodze od młyna (starej giełdy) w kierunku       
do Wytowna. 

 
3. – w wieloletnim planie inwestycyjnym zadania z Machowina zostały 
przełoŜone na rok 2009 . Co ja mam powiedzieć na zebraniu mieszkańcom.  
Proszę o pisemną odpowiedź w sprawie kładki na rz. Słupi celem przekazania 
informacji mieszkańcom. 

 
 

Gruby tłuczeń miał być przeznaczony na większe ubytki dróg.             
Nie naleŜało go rozplanowywać na mniejsze ubytki . Na Kolonię 
Zachodnią w Machowinie są przywiezione 3 wywrotki grubego 
tłucznia, a powinien być dostarczony tłuczeń drobny. Po lustracji          
w terenie stwierdziłem, Ŝe na tak zniszczoną drogę nie nadaje                
się tego typu tłuczeń. Tłuczeń ten zostanie przewieziony do Rowów          
i Modlin ka, a taka sama ilość drobnego tłucznia zostanie dostarczona 
na Kolonię Zachodnią w Machowinie. 
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Odpowiedź na zapytanie Bogdana Sikorskiego Sołtysa wsi Grabno - 
Zimowiska 
1. – sprawa przebudowy drogi gminnej z dwoma zjazdami w m. Grabno.  
Na wykonanie trzeciego zjazdu  z drogi wojewódzkiej Nr 210 do Grabna miały        
być zabezpieczone środki finansowe w budŜecie gminy . Okazało się, Ŝe zadanie      
to  nie zostało  ujęte  w projekcie . W momencie podpisania umowy z wykonawcą 
pominięto wykonanie jednego zjazdu. Wieś czekała 60 lat na przebudowę tej drogi     
i teraz będzie znowu czekać tyle lat na wykonanie tego zjazdu.  
Apeluję do radnych o zajęcie się tą sprawą, poniewaŜ jak wykonawca opuści teren 
budowy to zadanie to nie będzie realizowane. 

 
 

Zadanie to jest bardzo duŜe i konieczne. Umowa i kosztorys zawiera     
co innego. Istnieje 99 %, Ŝe droga zostanie wykonana z trzema 
zjazdami. Na ten cel są środki. Sprawdzimy tylko czy realizacja będzie 
zgodna z zamówieniem publicznym. 

 
 

Odpowiedź na zapytanie Barbary Molenda  Sołtysa wsi Lędowo 
1. – zgłosiła problem drogi Lędowo – Modła do jednostki wojskowej , która      
jest w bardzo złym stanie. Mieszkańcy pytają do kogo naleŜy składać rachunki       
za naprawy samochodów – do Gminy czy do Starostwa. 

 
Droga ta jest drogą powiatową i zarządca tej drogi obiecał przekazać 
gminie płyty Jumbo, lecz nie znany jest termin przekazania i ilość płyt.  
W sprawie składania rachunków za naprawy samochodów                     
to najprościej jest złoŜyć je u ubezpieczyciela samochodu, a on znajdzie 
właściciela drogi. 

 
 

Ryszard Molenda Sołtys wsi Dębina 
1.- sprawa wieloletniego planu inwestycyjnego na lata 2007 – 2013 dotycząca  
Dębiny. Po  co  było  składać   wnioski,  organizować zebrania z  udziałem  władz  
gminy ,  gdy  w  tym  roku  nie  będą  realizowane  zejścia na plaŜę. Realizację    
tych zejść ujęto na lata 2008 – 2009. 
Drogi    gminne  do   nowowydzielonych  działek, sprzedanych przez gminę             
są w „opłakanym stanie”. Nic się nie robi w Dębinie i z wieloletniego planu 
inwestycyjnego wynika, Ŝe nic się robić nie będzie. 
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W sprawie zejść na plaŜę szukamy rozwiązania. Poczekajmy                 
do poprawy pogody z uwagi na moŜliwość sztormów. Na pewno pani 
Wójt znajdzie rozwiązanie tej sprawy. 

 
2. – na działce Pana /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5. ust. 2 ustawy o dostępie                 

do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby /  jest wysypisko. 
 

W sprawie wysypiska będziemy interweniować. 
 

3. – zainstalować 2 lampy na ul. Gorzelnianej.  
 

W sprawie zamontowania lamp – przyjmuję sprawę do rozeznania. 
 
 

Odpowiedź na interpelację Haliny Smalcerz Sołtysa wsi Charnowo 
1. -  droga   do   szkoły   w   Charnowie   i   dojazd   do   stacji   kolejowej                 
są  w bardzo złym stanie. 

 
Udzieliłem odpowiedzi przy zapytaniu Pana Bogdana śabińskiego 
Wiceprzewodniczącego Rady. 

 
 

Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- w sprawie chodnika - polbruk został połoŜony źle i naleŜy go naprawić. 
Wykonano prace wadliwie i trzeba je naprawić. 

 
- nie pytałem, kiedy będzie wykonana  droga .NaleŜy wystąpić do Starostwa  
o dostarczenie tłucznia na drogę powiatową. 

 
 

Radny Marian Korbiel  
- jeŜeli byłaby moŜliwość pozyskania większej ilości płyt Jumbo                  
to przeznaczyć je na drogę do Dominka. 

 
 

Krzysztof Wysocki Wice wójt Gminy Ustka 
- trudno odpowiedzieć na pytanie poniewaŜ nie mam wiedzy jaka ilość     
tych płyt zostanie nam przekazana. Ponadto płyty te mają być przeznaczone 
nie na całą drogę Modlinek – Lędowo. 
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Ad. 8.     Wolne wnioski i informacje.  
 
  

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
-  przedstawił informację dot. korespondencji przychodzącej do Biura Rady 
w okresie międzysesyjnym tj. : 

 

1. W dniu 31 -01-2007   wpłynęło pismo  Prezydenta Miasta 

Słupska informuje, iŜ miasto Słupsk realizuje projekt                       
pn. „Kompleksowy program segregacji odpadów w Bierkowie            
dla miasta Słupska i powiatu słupskiego – III etap” 
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju 
Regionalnego w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego 
Rozwoju Regionalnego, jedynym z obowiązków beneficjenta          
jest promowanie w/w przedsięwzięcia inwestycyjnego. 
Przedmiotowe pismo skierowałem na Komisje Rady celem 

zapoznania.  
 
2. W dniu 08 -02-2007 r wpłynęło pismo Słowińskiego Parku 

Narodowego  w spr. współpracy oraz oferty wystawienniczej. 
Nini ejsze pismo skierowałem na Komisje Rady celem 

zapoznania.  
 
3. W dniu 07 -02-2007 r wpłynęło pismo Wojewody Pomorskiego  

w spr. interpretacji przepisów MSWiA Departament Prawny       
dot. oświadczeń majątkowych składanych przez radnych, wójtów, 
burmistrzów i prezydentów miast, którzy uchybili obowiązkowi 
złoŜenia w terminie wymaganych przepisami oświadczeń                
i informacji. 
Przedmiotowe pismo skierowałem na Komisje Rady celem 

zapoznania.  
 
4. W dniu 14 -02-2007 wpłynęło pismo z Pomorskiego Urzędu 

Wojewódzkiego zawiadamiające , iŜ uchwała Nr IV/25/2007 Rady 
Gminy Ustka z dnia 30 stycznia 2007 r. zmieniająca uchwałę            
Nr VI/50/2003 Rady Gminy Ustka z dnia 26 lutego 2003 r.                  
w spr. ustalenia kierunków działania Wójta w niektórych sprawach 
została podjęta z raŜącym naruszeniem prawa – wnosząc                  
o jej uchylenie. 
Przedmiotowe pismo skierowałem do Pani Wójt celem zajęcia 

stanowiska.  
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5. W dniu 16 -02-2007 r wpłynęło pismo Rady Regionalnej 

Federacji Stowarzyszeń Naukowo – Technicznych Naczelnej 
Organizacji Technicznej w Słupsku w spr. umowy                     
na opracowanie projektu sieci wodociągowej działek budowlanych 
„zadanie Przewłoka IV” Gmina Ustka. 
Niniejsze pismo skierowałem na Komisje Rady celem 

zapoznania.  
 

6. W dniu 19 -02-2007 r wpłynęło wezwanie /* wyłączenie jawności na 

podstawie art. 5. ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osób /  
do usunięcia naruszenia prawa w zakresie zmiany uchwały 
podjętej na sesji Rady Gminy Ustka w dniu 29 września 2006        
w spr. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla lokalizacji Parku Wiatrowego Nr 2                    
w miejscowości  MoŜdŜanowo. 
Niniejsze wezwanie przekazałem do Urzędu Gminy              
oraz  skierowałem na Komisje Rady celem zapoznania.  

 
7. W dniu 19 -02-2007 r   wpłynęła skarga Pani /* wyłączenie jawności na 

podstawie art. 5. ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby /       
do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gdańsku        
za pośrednictwem Rady Gminy Ustka na bezczynność Rady 
Gminy Ustka spr. usunięcia interesu prawnego poprzez Uchwałę 
Nr XXXVIII/384/2006 Rady Gminy Ustka z dnia 29-09-2006 r        
w spr. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części lokalizacji Parku Wiatrowego Nr 2        
w m. MoŜdźanowo   
Przedmiotową skargę przekazałem do Urzędu Gminy                
i skierowałem na Komisje Rady celem zapoznania. 

 
8. W dniu 20 -02-2007 wpłynęło pismo Wojewody Pomorskiego -  

dot. informacji o obowiązku złoŜenia oświadczeń majątkowych      
w 2 egz. wraz z kopią zeznania o wysokości osiągniętego 
dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok poprzedni , w terminie 
do 30 kwietnia 2007 r. wg stanu na dzień 31 grudnia 2006 roku. 
Niniejsze pismo skierow ałem na Komisje Rady celem 

zapoznania.  
 

9. W dniu 22 -02-2007 wpłynęło pismo Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Gdańsku w spr. uzupełnienia odpowiedzi 
na skargę z dnia 29 stycznia 2007 r dot.  skargi Stowarzyszenia 
Produktów Markowych Turystyki Wiejskiej SŁUPIA na uchwałę 
Rady Gminy Ustka z dnia 29-09-2006 r Nr XXXVIII/384/2006 
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Przedmiotowe pismo skierowałem na Komisje Rady celem 

zapoznania.  
 

10. W dniu 23 -02-2007  wpłynęły pisma Klubu Młodych Gospodyń 

Wiejskich i MłodzieŜowego Klubu Bilarda Charnowo                
w spr. dofinansowań projektów. 
Przedmiotowe pisma skierowałem do Urzędu Gminy. 

 
11. W dniu 26 -02-2007 wpłynęło wezwanie Państwa /* wyłączenie jawności 

na podstawie art. 5. ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osób /  
do usunięcia naruszenia  prawa w zakresie zmiany uchwały 
podjętej na sesji Rady Gminy Ustka w dniu         29 września 2006 
w spr. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla lokalizacji Parku Wiatrowego Nr 2 w 
miejscowości  MoŜdŜanowo. 
Niniejsze wezwanie przekazałem do Urzędu Gminy              
oraz  skierowałem na Komisje Rady celem zapoznania. 

 
12. W dniu 27 -02-2007 r wpłynęło pismo Wojewody Pomorskiego 

informujące o obowiązku składania oświadczeń majątkowych. 
Przedmiotowe pis mo skierowałem na Komisje Rady celem 

zapoznania.  
 

13. W dniu 27 -02-2007 wpłynęła Uchwała Nr 50/2007 Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 15 lutego 

2007 w spr. istotnych naruszeń prawa w uchwale Nr IV/26/2007 
Rady Gminy Ustka z dnia 30 stycznia 2007 r w spr. budŜetu gminy 
na 2007 rok. 
Niniejszą uchwałę skierowałem na Komisje Rady celem 

zapoznania . 
 

14. W dniu 6 -03-2007 wpłynęło pismo Krajowego Biura 

Wyborczego dot. wyjaśnień Państwowej Komisji Wyborczej         
w związku ze zmianą ustawy z dnia 18 października 2006              
o ujawnieniu informacji o dokumentach organów bezpieczeństwa 
państwa z lat 1944-1990 oraz treści tych dokumentów, zwanej 
„ustawą lustracyjną”. 
Przedmiotowe pismo skierowałem na Komisje Rady celem 

zapoznania.  
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15. W dniu 9 -03-2007 wpłynęło pismo Państwa /* wyłączenie jawności            

na podstawie art. 5. ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/  
w sprawie sfinansowania operacji córki. 
Niniejsze pismo skierowałem do Urzędu Gminy. 

 
16. W dniu 14 -03-2007 wpłynęło wezwanie Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Gdańsku do uzupełnienia                        
akt administracyjnych w spr. skargi Państwa /* wyłączenie jawności                

na podstawie art. 5. ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osób 

/,  na uchwałę z dnia 29 września 2006      Nr XXXVIII/384/2006      
w przedmiocie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego. 
Przedmiotowe pismo skierowałem do Urzędu Gminy. 

 
 

Radny Andrzej Zawada 
1. - na  wczorajszej Komisji, Pani Wójt zasugerowała by radni  rozmawiali    
z mieszkańcami w  spr. podpisywania umów dot. wiatraków. Chciałbym 
zgłosić wniosek , który dotyczy nas wszystkich JeŜeli moŜna                           
by było przeprowadzić spotkanie nie naruszając przepisów prawa o ochronie 

danych osobowych celem  przekazania nam wszystkich aspektów,             
które zdaniem  Pani Wójt  są niebezpieczne. Wtedy radnym i sołtysom    
byłoby łatwiej rozmawiać  z mieszkańcami.  
Wnioskuję, o zorganizowanie takiego spotkania w Urzędzie Gminy. 

 
2.- wniosek do Urzędu Gminy- Pani Sekretarz prosiłbym, by miała Pani         
na uwadze listę Stowarzyszeń, które być moŜe nie wiedzą, Ŝe Gmina Ustka 

przystąpiła do Fundacji Partnerstwo Dorzecza Słupi o  przesłanie  takiej  
informacji wraz ze Statutem Fundacji do tych Stowarzyszeń.. 

 
3.– apeluję do wszystkich obecnych, jeŜeli ktoś z Państwa nosi się z zamiarem 
odliczyć 1 % podatku od swoich dochodów   to prosiłbym o wsparcie poprzez 
Stowarzyszenie BENEVITA na moją córkę , która jest chora na cukrzycę         
z przeznaczeniem na zakup pompy. JeŜeli ktoś z Państwa lub ich znajomych 

miałby taką wolę,  to z góry dziękuję.  
  
 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- poddaję pod głosowanie wniosek radnego Andrzeja Zawady o treści:           
„nie naruszając prawa zorganizować spotkanie radnych i sołtysów celem 
przekazania informacji w  sprawie zagroŜeń związanych z podpisywaniem 
umów dot. wiatraków”. 
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Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- czy jest sens zorganizowania takiego spotkania poniewaŜ prawnie Urząd 
Gminy nie uczestniczy w tym procesie. Gmina nie powinna  się angaŜować    
w  sprawę czy są zagroŜenia czy tez nie. Uchwalono określone plany, które   
są zaskarŜane, a teraz gmina ma wejść ten temat. Jest to prywatna sprawa,     
Ŝe ktoś płaci, a mieszkaniec  podpisuje umowę. Gmina nie moŜe                   
się w to angaŜować. 

 
 

Radna Jolanta Kostka  
- zapoznałam się z korespondencją w zakresie wiatraków . Jest  szczegółowa 
informacja rzeczoznawców w zakresie  szkodliwości wiatrowni , która zlecił 
poprzedni Wójt  i proponowałabym skserować te n dokument i zapoznać        
z nim mieszkańców. 

 
 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- wiem jakie jest podejście do materiałów drukowanych, a jakie jest słowo 
mówione, które wnosi nieraz o wiele więcej niŜ kartka papieru. 
W związku z powyŜszym poddaję pod głosowanie : wniosek radnego 
Andrzeja Zawady o treści: „nie naruszając prawa zorganizować spotkanie 
radnych i sołtysów celem przekazania informacji w  sprawie zagroŜeń 
związanych  z podpisywaniem umów dot. wiatraków”. 

 
 

Głosowało   - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła wniosek 

radnego Andrzeja Zawady.  
 
 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- poddaję pod głosowanie drugi wniosek radnego Andrzeja Zawady  o treści: 
„by Urząd Gminy rozpropagował informację do Stowarzyszeń  o przystąpieniu 
Gminy Ustka do Fundacji Partnerstwo Dorzecza Słupi.  
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Głosowało   - 15 
 
 

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła wniosek 

radnego Andrzeja Zawady.  
 
 

Radny Henryk Tomaszewski 
1. - na Osiedlu Przewłoka od dłuŜszego czasu czekamy na przedstawiciela 
Starostwa by wskazał , które krzewy i drzewa  moŜna wyciąć . Do tej  pory nikt 
się nie pojawił. 

 
2. – chciałbym być osobiście przy odbiorze prac na  ścieŜce  pieszo -
rowerowej   Przewłoka wieś – Przewłoka osiedle. 

 
  
 

Ad. 9.     Zakończenie obrad. 
 
 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy o godz. 1 2 25  zamknął V Sesję Rady Gminy Ustka. 
 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

PRZEWODNICZACY RADY  
                                                                             /-/ Waldemar Gąsiorski 

 
 Protokołowała 
 GraŜyna Frankiewicz 
 
 
 
 
 


